
 
 
 
 
  

 
 
 
 
 
 

 
 
Renswoude, 20-12-2018 
 
 
Gouden Stifthorsregel van de maand 

“Groot of klein, iedereen mag zichzelf zijn” 
 

Kerstmis 2018 
We leven in een hele drukke tijd. En omdat we zo druk zijn, lijkt de tijd ook voorbij te vliegen. Alweer 

een jaar voorbij. Nog even en dan is het alweer 2019.  
Als school hebben we veel redenen om met dankbaarheid op het afgelopen jaar terug te kijken en 

met vertrouwen naar de toekomst. Maar er zijn natuurlijk ook grotere en kleinere zorgen. Zorgen rond 
berichten over ontwikkelingen in de wereld, over ziekte, maar ook dichterbij school: zorgen om 

leerlingen, hun ontwikkeling of thuissituatie, zorgen om voldoende personeel (invallers).  
En dan is daar zo aan het eind van het jaar ook het Kerstfeest. Een Kind in de kribbe. Hij wordt 

Immanuël genoemd, “God met ons”. In al onze beslommeringen met blijdschap en zorgen wil God 

erbij zijn. Dat mag het rustpunt in ons leven zijn! We weten niet wat het nieuwe jaar zal brengen, 
maar we mogen weten dat God erbij wil zijn. De vraag is alleen of wij Hem de ruimte geven. Het Kind 

in de kribbe zet ons voor die keus. Denken we het wel alleen te rooien of stellen wij ons vertrouwen 
op dat Kind in de kribbe? Iets om in deze kerstdagen eens over na te denken. We wensen elkaar 

gezegende dagen toe. 

 

Afscheid meester de Koning 
Helaas hebben we afgelopen week afscheid moeten nemen van meester de Koning. Vol enthousiasme 
voor het onderwijs is hij als onderwijsassistent na de zomervakantie op onze school begonnen. Zijn 

doel was om zijn PABOdiploma te gaan halen en dan als leerkracht in het basisonderwijs verder te 

kunnen werken. De start was goed. Meester de Koning ondersteunde de grote combinatiegroep 5/6 
en deed dat op een waardevolle manier. Daarnaast waren er nog een aantal andere werkzaamheden. 

Hij was altijd opgewekt en zocht in elke situatie naar de positieve kanten. Hij had het erg naar zijn zin 
en wij waren heel blij met hem. In termen van The leader in me: het was een win-win situatie.  

Door onverwachte, persoonlijke omstandigheden is meester de Koning echter genoodzaakt zijn 
idealen in het onderwijs voor onbepaalde tijd op te schorten. Met elkaar hadden we het liever anders 

gezien, maar dat is dus niet het geval. We bedanken meester de Koning voor zijn hulp en 

ondersteuning en wensen hem alle goeds toe en bovenal Gods zegen toe. 
Dit betekent meteen dat we op zoek zijn naar een nieuwe onderwijsassistent. We hopen deze 

vacature weer zo spoedig mogelijk opgevuld te hebben. 

 
Personeel   
Op 27 november kregen we het droevige bericht van het overlijden van de vader van juf Maliepaard. 
Op dinsdag 4 december is hij begraven. Juf van Harn en meester Perfors zijn bij de afscheidsdienst 

geweest en juf van Harn en juf Blanken bij de begrafenis. Wij leven mee met juf Maliepaard en die 
haar dierbaar zijn bij dit grote verlies.  

Afgelopen tijd hebben we te maken gehad met ziekte onder teamleden. Juf de Vree heeft zich ziek 

moeten melden en ook juf Blanken en juf van Harten zijn niet fit geweest.  
De vervanging is in veel gevallen rond gekomen. Groep 8 is één vrijdagmiddag naar huis gestuurd.  
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De krapte op de arbeidsmarkt van het onderwijs is echt merkbaar. Gelukkig is juf Hols bereid om als 

het even kan bij te springen. Daar zijn we als school uiteraard heel blij mee. Januari en februari zijn 
ook nog maanden waarin het ziekteverlof hoger is dan in de rest van het jaar. We doen ons best om 

bij ziekte van leerkrachten de doorgang van het normale onderwijsprogramma zoveel mogelijk te 
waarborgen. Echter, in deze tijd van tekort aan leerkrachten zullen we wellicht soms toch minder 

wenselijke oplossingen moeten kiezen. 

 
Leerlingen   
In de afgelopen periode zijn de volgende leerlingen gestart in groep 1: Mohammad Aliessa,  
Fenna Schrijvershof en Yasmine van der Velden.  

In de afgelopen periode zijn er ook kinderen van school gegaan. Naud (groep 4) en Sann (groep 3) 

Dissel zijn naar de Borgwal gegaan.  
Na de kerstvakantie hopen we de volgende nieuwe leerlingen te verwelkomen in groep 1:  

Yenthe Tinholt en Marit Bakkenes. In groep 4: Berend Schroten en Hanaa Sheikh Diab  en in groep 7: 
Janienke Schroten en Emad Sheikh Diab.  

Daarmee komt het leerlingenaantal na de kerstvakantie op 172.  

De nieuwe leerlingen heten we van harte welkom op onze school! 

 
Instroomgroep 
Het leerlingenaantal in groep 1 loopt ook dit jaar weer hoger op dan verwacht. Aan de ene kant is dat 

natuurlijk mooi. Na een periode van terugloop van het aantal leerlingen stabiliseert zich dat en kunnen 

we zelfs weer gaan kijken naar een lichte groei. Aan de andere kant is het zo dat groep 1 nu wel heel 
vol loopt richting de zomervakantie. Voor het tweede jaar op rij heeft het bestuur het groene licht 

gegeven om vanaf 1 maart met een tweede groep 1 te starten. Hoe we het een en ander precies 
gaan organiseren besluiten we na de kerstvakantie. We zijn al wel in gesprek met juffen die de groep 

tot de zomervakantie voor hun rekening zouden kunnen nemen. 
 
jarigen 
JANUARI 
1 Katrina Makhol   8  12 Tim de Rooij   4 
3 Mark Blanken   1  13 Seline Vos   1 
7 Daniël Bos   2  14 Benthe van Laar  1 
9 Koen Bruijne   6  15 Elin van de Haar  3 
9 Janienke Schroten  7  15 Ali Shafiq   5 
10 Najah Aliessa   4  25 Hermer van den Brandhof 8 
10 Christiaan van ’t Riet  8  26 Nathan Luijendijk  6 
 
FEBRUARI 
2 Tess Moesbergen  1  18 Jayden den Boer  1 
4 Zacharias van Giersbergen 2  19 Tara van Aalderen  7 
6 Hugo Schoonderbeek  8  19 Roos Tiggelaar   4 
8  Sara Tiggelaar   2  21 Björn Aalbers   7 
11 Leonie Verbeek   7  21  Bart Stuivenberg  7 
12 Lars Hols   5  27 Rens Verbeek   1 
15 Bente van Beek   7 
 
MAART 
5 Fenne Donselaar  1  7 Brian Brink   4 
5 Sarah van Eck   6  7 Sabien van Ginkel  8 
6 Milou Römers   4  9 Thijs Blanken   7 

 
Een tussenbalans 
Zo aan het eind van het kalenderjaar kijken we ook terug op de eerste deel van dit schooljaar. En dat 
stemt ons tot tevredenheid. Veel zaken lopen goed. Er sprake van een zekere rust in school. Dat zien 

we graag. Gedoe en onrust werken niet in het voordeel van de focus op goed onderwijs. We zien dat 

de nieuwe didactische aanpakken goed werken. We reflecteren op ons onderwijs en stellen steeds 
dingen bij. Zo hebben we in een Opbrengst gericht overleg op een nieuwe manier (The leader in me) 



gekeken naar de resultaten van met name het spellingsonderwijs. Het was goed en fijn om met elkaar 

onze aanpak verder te verfijnen. Het mag ook wel eens gezegd worden dat de samenwerking binnen 
ons team prettig en goed is, ook met de nieuwe mensen die er bij gekomen zijn. Samen werken we 

aan een fijne, goede school. Dat is een continu proces omdat regels, eisen en verwachtingen steeds 
veranderen. We liggen goed op koers met de doelen die we dit jaar willen bereiken.  We kijken ook 

naar de toekomst. Aan het eind van dit schooljaar moeten de plannen voor de periode 2019-2023 op 

papier gezet zijn in het zgn. Schoolplan. Hier hebben we met elkaar al aandacht aan geschonken en 
zijn de eerste uitwerkingen zijn er al. Als team hebben we er al zin in om de principes van The leader 

in me verder uit te werken naar de kinderen toe. We hebben daar echt hoge verwachtingen van. We 
verwachten er namelijk meer echt gemotiveerde kinderen door. Kinderen die aan eigen gestelde 

doelen gaan werken. We willen af van de mentaliteit van: “Och het zal wel. Als ik het niet snap, legt 

de juf (of meester) het straks nog wel een keer uit en anders maar niet.” We hebben op andere ‘The 
leader in me’ scholen gezien dat het kan, dat het werkt.  

 

Bedankt! 
Het sinterklaasfeest was ook dit jaar weer een echt kinderfeest. Iedereen die op welke manier dan 

ook meegeholpen heeft om dit tot een succes te maken: heel hartelijk bedankt. En dat zijn best heel 
wat mensen!! 

Elke keer wordt de hal van de school weer prachtig versierd, ook daar zijn mensen telkens weer druk 
mee. De Ouderraad, de MR, ouders die helpen bij de computers of bij een excursie of bij…. noem 

maar op. Iedereen bedankt!! Zonder uw hulp was het minder leuk voor de kinderen!! 

 
EU Schoolfruit 
Ook hier past een bedankje. Het was hartverwarmend om te horen dat zoveel ouders mee wilden 
helpen bij het schoonmaken van het fruit dat drie keer per week uitgedeeld wordt. Wist u dat er in 

totaal al meer dan 3000 stuks fruit zijn aangeleverd!! Wat een enorme hoeveelheid fruit hebben de 
kinderen op onze school met elkaar in de afgelopen periode gegeten!  

 
Chromebooks 
De kinderen van de groepen 4, 5 en 6 werken dagelijks voor verwerkingsstof met de Chromebooks. 

We zijn daar zeer tevreden over. We willen het aantal Chromebooks dan ook gaan uitbreiden. 

Daarvoor zijn in de begroting van 2019 gelden gereserveerd. Om op termijn ook werkstukken en 
dergelijke op de Chromebooks te kunnen maken, is de overstap naar Windows 365 noodzakelijk.  

We bekijken hoe en wanneer we die overstap zullen maken. We werken er naar toe dat uiteindelijk de 
server en de vaste computers overbodig worden. Voorlopig werkt dat allemaal nog en blijven de twee 

systemen naast elkaar werken. Als schaduwkant van het gebruik van de Chromebooks ervaren wij dat 
af en toe een Chromebook het gewoon niet doet. Gelukkig kan een kind dan op een ander 

Chromebook werken, maar het is wel lastig. Een volgende keer blijkt dat apparaat dan toch weer 

gewoon te functioneren. Ook de koptelefoons blijven een zorgenkindje. Niet elk kind is even zuinig op 
het kwetsbare apparaatje en snoeren zitten heel snel in de war. Toch wegen de nadelen niet op tegen 

de voordelen. 

 
Koffie uurtjes 
Het is de bedoeling dat meester Perfors na de kerstvakantie weer gaat starten met de koffie uurtjes. 
Dit jaar zullen de gesprekken vooral in het teken staan van het nieuwe Schoolplan. Dus de plannen 

van de school voor de komende 4 jaar. Een mooie kans voor u als ouder om mee te denken! 
 

Data 
vrijdag 21 december  de bovenbouw heeft een continurooster en gaat om 14.00 uur uit. 
24 dec. t/m 4 jan.  KERSTVAKANTIE 

maandag 7 januari  we starten een nieuw project Anders Adaptief 
maandag 14 januari  schoonmaakavond met ouders in de onderbouw 
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ZENDING 
Vorig project:  

 

Twinkids:   Suriname  -  Sukh Dhaam, een Huis van Geluk  

Wij konden voor dit project het volgende bedrag overmaken: 
 

€ 50,00 

 

 
Tot de kerstvakantie waren de zendingsgelden voor Sukh 
Dhaam.  Een kinderhuis in Suriname.  

Kinderen uit sociaalzwakke gezinnen worden er liefdevol 

opgevangen, zo'n 70 kinderen tussen de 4 en 16 jaar. Hun 
ouders (vaak een alleenstaande moeder) zijn zelf niet in staat 

hen te verzorgen, bijvoorbeeld vanwege drugsgebruik en/of 
alcoholverslaving. 

De kinderen gaan overdag naar school. Na schooltijd helpen ze 
in de moestuin, bij de kippen, of in het huishouden. Op 

zaterdagmorgen werkt iedereen mee om het huis en het terrein 

schoon te maken. Daarna is er tijd voor sport en spel. 
Kleine reparaties aan de gebouwen doet Adolf Salamat zelf. De oudere jongens helpen in de 

houtwerkplaats met het maken van kozijnen, shutters (voor de ramen) en kasten. Die kasten worden 
ook verkocht om inkomsten voor het kinderhuis te krijgen. 

We kunnen helaas voor dit project maar € 50,00 overmaken.  De inkomsten van de zendingsgelden 

blijven dermate achter, dat al het geld dat binnenkomt nodig is voor de adoptiekinderen. En ook dan 

nog hebben we moeite om daarvoor te betalen. We zullen daarom de zendingsgelden voortaan alleen 
nog inzetten voor de adoptiekinderen. En ook dan blijft de vraag of het mogelijk is om op termijn de 

kosten voor vier adoptiekinderen, twee van De Borgwal en twee van De Stifthorst te kunnen blijven 
betalen… 

 

Nieuw project: 
 

Adoptiekinderen De Borgwal en De Stifthorst 
 

Bij de Stichting Woord en Daad hebben we vier adoptiekinderen geadopteerd.  
Beide scholen sponsoren twee adoptiekinderen. Daarvoor is per kwartaal 4 x € 90,00= € 360,00 

nodig. Afgelopen jaar is er van de twee scholen zo’n € 1300,00 aan zendingsgeld binnengekomen op 

de zendingsrekening. Dat is eigenlijk net te weinig om rond te komen. Er zijn ook nog kosten van 
bijvoorbeeld de bank. Er zijn op de zendingsrekening geen reserves meer. Er zal dus iets moeten 

gebeuren. Wilt u aan het zendingsgeld op maandagmorgen denken? We horen dat ouders het 
zendingsgeld op maandagmorgen best willen geven, maar er vaak niet aan denken. Als scholen gaan 

we ons ook bezinnen hoe we dit probleem verder gaan oplossen, want we willen echt deze vier 
kinderen blijven adopteren! Dat zou toch ook mogelijk moeten kunnen zijn.  

 

 
 
Het zendingsgeld is een initiatief van zowel De Borgwal als De Stifthorst.  
We hopen dat er in de komende tijd weer trouw zendingsgeld binnenkomt. Wilt u zo aan 
het eind van dit kalenderjaar een extra gift overmaken? Denkt u dan ook aan het 
zendingsgeld van onze scholen.  
U kunt storten op:  NL 82 RABO 0134 0357 98 tnv. De Viermaster - zendingsgeld 


